
Kontoret
99 31 45 80 - Hovedtelefon

99 31 45 80
Sekretær Bente Rimmen
bsr-kultur@aalborg.dk

99 31 45 81
Sekretær Kirstine Juliane Mikkelsen
kim-kultur@aalborg.dk

99 31 45 93
PR/Grafisk design Bent Sørensen
bens-kultur@aalborg.dk

TIL FORÆLDRE
i tilfælde af sygdom og raskmelding:
Ring til skolens telefonsvarer på
99 31 88 12

Klasserne

Team 1 
99 31 45 82

Team 2
99 31 45 83

Team 3 
99 31 45 86
99 31 45 87

Team 4 
99 31 45 89

Team 5A
99 31 45 88

Team 5B
99 31 8774

Team 6
99 31 45 84
99 31 45 85

 Ledelsen
 Skoleleder Lars Jakobsen, 99 31 45 90 
 lja-kultur@aalborg.dk

 Viceskoleleder Anette Lindegaard Kjær, 99 31 45 91
 alkj-kultur@aalborg.dk

 DUS-fællesleder John Sloth Nielsen, 20 65 95 01
 jsn-kultur@aalborg.dk 

 Konsulenter
 Skolepsykolog Mogens Klitgaard
 MANDAG: 10-14 ; ONSDAG: 8-12      
                  
 Talepædagog Diana Schmidt 
 TIRSDAG over middag og FREDAG formiddag

 Fys/ergoterapeut Louise Clemmensen
 louise.clemmensen2@skolekom.dk 
 Fys/ergoterapeut Majbritt Nielsen
 majbritt.nielsen29@skolekom.dk 
 MANDAG OG ONSDAG

Skolens telefonnumre



2 11

Undervisningsmiljøvurdering

Som alle andre skoler er Kollegievejens 
Skole underlagt overordnede lovkrav 
omkring, hvordan skolerne skal arbejde 
med elevernes fysiske, æstetiske og psy-
kiske undervisningsmiljø. Hvert 3. år skal 
alle skoler udarbejde en undersøgelse af 
undervisningsmiljøet samt en handleplan 
for, hvordan man på skolerne vil arbejde 
med evt. forbedringer. 

Det er et krav, at resultatet af skolernes 
undersøgelser iværksættes dette forår, 
og at resultaterne efterfølgende lægges 
ud på skolernes hjemmesider.
På Kollegievejens Skole har vi i det tidlige 
forår 2010 iværksat en undersøgelse af 
elevernes undervisningsmiljø.

Vores elevråd har efterfølgende været 
inddraget i udarbejdelsen af relevante 
spørgsmål, som kan medvirke til at give 
et billede af, hvordan undervisningsmil-
jøet er. 

Vi har valgt at udarbejde vores eget 
undersøgelsesmateriale, der er endt ud 
som en lille bog, som alle elever har ud-
fyldt med/uden en voksen til hjælp.

I skrivende stund er elevernes vurderinger 
ved at blive indsamlet, hvorefter resul-
taterne vil blive analyseret og blive an-
vendt som udgangspunkt for en handle-
plan for, hvordan vi vil arbejde med at 
forbedre miljøet i den kommende tre-
årige periode. Samtidig vil vi evaluere på 
undersøgelsen, til brug for udarbejdelsen 
af næstkommende miljøvurdering i 2013.

Venlig hilsen UVM-gruppen
Anette Lindegaard Kjær

En hovedgruppe, bestående af sikker-
hedsrepræsentanterne, tillidsrepræsen-
tanterne samt ledelse, har indledningsvis 
udarbejdet en overordnet handleplan 
for procedureforløbet i forbindelse med 
undersøgelserne. 

Undervisningsmiljøvurdering

for elever på Kollegievejens Skole

Kollegievej 1 . 9000 Aalborg . Tlf. 99 31 45 80 . www.kollegievejensskole.dk . kollegievejensskole@skole.dk
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Tur til Bazar Vest i Århus
I årevis har Marc - og alle andre! - 
hørt beretningen om de fantastiske 
shawarmaer hos Bilal i Bazar Vest 
i Århus. Tirsdag d. 1. juni skulle det 
være. Bevæbnet med vand, kaffe 
og stjernemix drog vi afsted til Aar-
hus, på det der også skulle være en 
afslutningstur for Hassan og Marc, nu 
hvor Marc går ud af skolen.
Bazar Vest er et spændende sted, 
og man kan sagtens forstå, at Has-
san var stolt over at vise noget fra sin 
kultur, til sin ven. Det store område 
med friskt og farvestrålende frugt og 

Amrits tegneserie

Amrit Singh Sian

Skolebladet

grønt, var imponerende og fristen-
de. Marc gjorde en god handel og 
købte en pose blandede chilifrugter 
med hjem. Shawarmaerne var gode 
og helt bestemt de bedste i den vest-
lige verden. De to, Marc og Hassan, 
havde en god tur og nød hinandens 
selskab. Der blev talt om minder fra 
første skoledag sammen, men også 
om fremtiden. Hvordan bliver det for 
Marc at starte på noget helt nyt, og 
hvordan bliver skolen for Hassan når 
Marc ikke er her mere?

Verdens
tykkeste
kat!

Så er det nye nummer af skolebladet på
gaden. Der er sket meget her i foråret, 
som I vil kunne se af de mange artikler vi 
har modtaget.

Vi vil endnu en gang opfordre jer foræl-
dre til at komme med indlæg om stort el-
ler småt, I har oplevet i forbindelse med 
skolen, eller blot en historie som I har op-
levet sammen med Jeres barn.

I det nye nummer af Autryk får I datoerne 
for udgivelsen i det nye skoleår.

Materialer til bladet kan afleveres til
Nicolai og Morten i Team 4, eller til Bent 
på e-mail bens-kultur@aalborg.dk 

Vi vil ønske alle en god sommerferie!

Hilsen Nicolai, Morten og Bent
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Loppemarked
Elevrådet afviklede i marts måned 
med succes stort loppemarked i 
gymnastiksalen. Mange elever bi-
drog med ”lopper” og elevrådet la-
vede store flotte plakater, som blev 
hængt op over hele skolen. Gymna-
stiksalen var fyldt med lopper. Der 
var tøjdyr, film, bøger, CDèr, lego. 
Anders And blade, legetøj og meget 

HUSK! HUSK! HUSK!

Elevrådet
I starten af skoleåret arrangerede 
elevrådet en fest for de store elever 
over 11 år. Festen blev holdt i team 
1, hvor der var disco, hygge, snakke 
og lidt at spise. Det var en super god 
og hyggelig fest XD
Til loppemarkedet, som vi holdte på 
skolen, fik vi et overskud på 3500 kr. 
Disse penge vil vi gerne bruge til en 
hoppediskodag tirsdag den 22. juni 

for både store og små. For de små og 
de store er der arrangeret en hop-
peborg, som de 6 teams kan bruge 
på skift. De store holder en fest om 
aftenen, hvor vi hører musik og hop-
per, derefter spiser vi grill mad!                                              

Skrevet af: Izabella og Tobias

meget mere. Der var også mulighed 
for at købe kage og pølsehorn. Elev-
rådet fik solgt for over 3000 kroner.
Overskuddet vil elevrådet bruge til 
at holde en fest, hvor de har bestilt 
en hoppeborg – jo jo, det er skam 
et meget aktivt elevråd vi har på 
Kollegievejens Skole

Tirsdag d. 22. juni 2010:
Elevrådsarrangement med hoppeborg fra kl. 9 - 12.
For elever over 11 år er der Hoppedisko og grillmad kl. 16 - 19.

Fredag d. 25. juni 2010:
SOMMERFERIE
HUSK! Vi møder igen efter ferien onsdag d. 11. august 2011

Hej, jeg hedder Jonas og jeg går til ridning 
ved Jytte hver onsdag. Jeg varmer hesten op 
ved at skridte, og det betyder at hesten går.

Så skal jeg til at trave, og det betyder at den 
lunter, og så skal jeg fra trav til galop.

Nu galoperer jeg, og så går det rigtig godt. Så 
går jeg igen over i skridt og turen er slut. Når 
jeg rider, har jeg det godt og slapper af. Jeg 
er rigtig glad for heste, fordi de er så søde. Hilsen Jonas

Hesten hedder 
”Røde”

Jonas til hest
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Ny skolebestyrelse DUS elevfodbold

Der har i en tidligere udgave af Au-
tryk været et indlæg omhandlende 
et DUS elevfodboldhold.
Trods det vælger vi alligevel at for-
tælle lidt om, hvordan vi også bru-
ger fodbold som et socialtrænings 
element i skoledelen.

Som en del af idrætsundervisningen 
er der fodbold på skemaet mandag 
og onsdag formiddag. Her fungerer 
fodboldundervisningen som et sko-
lemodul og drengene nyder at få 
brændt noget krudt af. Der er  elever 
fra team 6, team 4, team 3, team 2 
og team 1. Holdsammensætningen 
ændres fra gang til gang, så alle på 

Mit navn er Lene 
Bach Rokkedal, jeg 
er nyt medlem i sko-
lebestyrelsen her på 
Kollegievejen skole.

Jeg er mor til 2 friske 
drenge med autis-
mespekter forstyrrel-
ser på 17 og 14 år, 
hvoraf Søren på 14 år 
går i team 4 på Kolle-
gievejen Skole.

Jeg har ikke tidligere 
erfaringer med sko-
lebestyrelsesarbejde, 
men har lidt erfaring 
med arbejdet i  for-
ældreråd og DUS for-
ældreråd.

I mit daglige arbejds-
liv arbejder jeg som 
o p e r a t i o n s s y g e p l e -
jerske på Aalborg 
Sygehus syd, og har 
herigennem også 
beskæftiget mig 
med organisatorisk 
arbejde som tillidsre-
præsentant.

Jeg glæder mig utro-
ligt meget til at delta-
ge i skolebestyrelsens 
arbejde, og være 
med til at præge 
udviklingen for vore 
børn.

Glade børn 
giver glade 
voksne. Her er 
det Nicolai og 
Flemming efter 
kampen. Yderst 
til højre ses dom-
meren Lars.

et tidspunkt har prøvet at være på 
hold sammen. I starten var det svært 
for eleverne at begå sig på banen, 
der manglede lidt forståelse for sam-
spil og tacklingerne kunne engang 
imellem være lige på grænsen til det 
acceptable. Som vi har set mange 
gange før, kan interessen for et fag 
være med til at fremme kompeten-
ce udviklingen og det er bl.a. derfor, 
vi nu har et fodboldhold, hvor der er 
en fællesforståelse for, hvordan man 
spiller spillet, opfører sig overfor sine 
kammerater og glæder sig helt vildt 
til mandag og onsdag.

I dette og næste nummer af skolebladet vil vi præsentere den nye skole-
bestyrelse. Her er de første fire:

Mit navn er Irene Tri-
bler, Jeg er mor til 
Patrick i team 1. Pat-
rick har gået her på 
Kollegievejens Skole 
i 2 år.

Jeg har fulgt skole-
bestyrelsens arbejde 
på afstand, og fun-
det arbejdet interes-
sant, og vigtigt. Jeg 
synes det er vigtigt at 
have en bestyrelse, 
som er engageret i 
vores børn, og som 
sammen med skolens 
personale kan med-
virke til at vi fortsat 
har en god skole. 

Min erfaring med 
s k o l e b e s t y r e l s e s a r -
bejde er minimal, 
jeg har dog siddet 
i bestyrelse i såvel 
børnehave og SFO af 
flere omgange. 

Jeg arbejder som 
afdelingssysgeplejer-
ske på børnepsykia-
trisk afdeling i Aal-
borg, og privat er jeg 
gift med Michael, som 
er pædagog i en dus 
i Aalborg Kommune. 
Vi har sammen Pat-
rick og Line. Line er 
Patricks storesøster. Vi 
bor i Klarup.

Jeg hedder Susanne 
Krebs og er nyvalgt 
suppleant i skolebe-
styrelsen.
Jeg er mor til Emma, 
som går i team 3. 

Emma er 12 år og har 
gået på Kollegieve-
jens skole i 4 år.
Jeg er gift med Em-
mas far, Birger, og 
vi bor i Gistrup, sam-
men med Emmas 
storebror Andreas, 
som er 17 år.
Jeg er uddannet 
lærer og har altid 
interesseret mig for 
s p e c i a l p æ d a g o g i k . 
Således også i mit 
professionelle liv. Jeg 
har i mange år arbej-
det med elever med 
ADHD, og de sene-
ste år, også med 
elever med ASF. Jeg 
er pt. leder af Rebild 
kommunes nye sko-
letilbud for elever, 
som har brug for en 
meget struktureret 
pædagogik. (Altså 
elever med ADHD 
og ASF).

Jeg går ind for dia-
log og samarbejde 
som er nogle af de 
værdier jeg vil arbej-
de for i bestyrelsen.

Jeg hedder Pia Harbo, 
og er vist nok blevet en 
”ældre” kvinde sidst i 
40´erne. Jeg er mor til 
Sune i klasse 1, som er 
8 år. 

Jeg er uddannet so-
cialrådgiver tilbage i 
1993, og har arbejdet i 
10 år i kommunalt regi, 
og er nu ansat på 3. 
år i palliativt team og 
på Hospice på Kamilli-
anergården, som kon-
sulent og underviser. 
En stor udfordring, som 
kan være hård engang 
imellem, men som 
også sætter mit eget 
liv i perspektiv, og også 
bringer mig glæde og 
taknemmelighed, når 
jeg har mulighed for 
at hjælpe patienter 
og pårørende. For mig 
er opgaven med at 
”bære” den tidligere 
skolebestyrelses arbej-
de videre, og måske 
endda få chancen for 
at give mit besyv med 
til fremtidig udvikling, 
en stor glæde.

Jeg glæder mig til at 
komme i gang med 
b e s t y r e l s e s a r b e j d e t , 
og jeg tror vi har fået 
en god sammensæt-
ning af forældre.

Der er gang i fodbolden hver man-
dag og onsdag. Her er det dog en 
forbier! Prøv igen!

Her bliver der dækket godt op.
Der blev ikke mål.
Bedre held næste gang!

Husk VM i fodbold,
fra 11. juni - 11. juli 2010
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Marc i praktik

Min tid på Produktionsskolen var meget sjov 
og hyggelig, folk snakker rigtig godt sammen, 
de fleste ved hvem hinanden er, og det er 
nemt at skabe venskaber. Så der er mange 
gode grunde til at begynde sådan et sted.
Men, man kommer jo ikke kun for at finde ven-
ner og hygge sig, man skal lave noget! F.eks. 
så i Hjørring kan du vælge nogle forskellige 
”specialer” f.eks. køkken, metal, murer, tøm-
rer, som bare er nogle af dem. Så hvis du væl-
ger køkken, som jeg gjorde, så kommer du til 
at lave mad til dem det går og arbejder der, 
og nogle gange til nogen ude fra. Men, der er 
også normale skolefag, såsom dansk, engelsk 
og matematik.
Jeg valgte køkken fordi jeg godt kunne tæn-
ke mig at blive kok. Der er Produktionsskoler 
gode, for du kan komme ud og prøve om det 
virkelig er dig. Du kommer selvfølgelig også 
i praktik ude forskellige steder, du kan dog 
også komme i praktik i de andre værksteder.

I vil sikkert også gerne have nogle praktiske 
oplysninger, så her får i dem.
Dagen starter ud med at man møder klokken 
8.00. Så indtil klokken 8.40 bliver der spist lune 
boller, som folk i køkkenet har lavet dagen før. 
Koster dog 7 kr. om dagen.
Lidt senere hen ad formiddagen bliver der 
skåret forskellig frugt ud, som de forskellige 
værksteder får. Er gratis.
Så er der frokost omkring klokken 12.30, der 
er så nogle lune retter, kæmpe salatbord og 
nogle kolde retter. Koster 12 kr. om dagen.
Men nu tænker I sikkert: ”19 kr. om dagen for 
at få mad, det er da dyrt!”  

Hej, mit navn er Marc Meyer Lindeskov, og jeg har lovet 
skolebladet at skrive en artikel om min tid på
Hjørring Produktionsskole, og produktionsskoler generelt.

Peace out - M
arc ...

Det kan jeg så fortælle jer det ikke er, da de 
køber rimelig fine råvarer, og når man er under 
18, får man udbetalt 2.500 kr. om måneden. 
Det er dog lidt mere hvis man er over 18.
Så lidt væk fra maden og nu hen til de perso-
ner der går og arbejder der.
Der gik 95 elever på skolen i Hjørring, og der 
var cirka 20 ansatte. Eleverne er nogle søde 
og rare personer, som du sagtens kan snakke 
med, jeg fik f.eks. 2 nye bekendte på de 2 
uger jeg gik der.
De voksne er nogle søde personer, der lytter 
og hjælper så godt som muligt, de kender 
også lidt til ”specielle” børn, f.eks. på skolen i 
Hjørring, kendte de ganske udmærket til børn 
med ADHD.
Jeg kender også en person der har gået der 
hele dette skoleår, det er min fætter, og han 
lider af ADHD, men han er virkelig glad for at 
gå der, da de voksne er gode at snakke med, 
og hvis han sagde der var et problem, prø-
vede de at fikse det så godt som muligt. Han 
har også døjet med dårlige knæ, pga. at han 
blev påkørt. Men så når han skulle til lægen, 
eller fik for store smerter, fik han lov at tager 
hjem/få fri. 
Så det er i mine og hans øjne et godt sted, og 
man kan føle sig tryg ved de voksne. 

Håber det hjalp med lidt forståelse for Pro-
duktionsskolen i Hjørring, og måske lidt overall 
data. 

Team 4 - miljø og PC

Vi er nu i gang med endnu en om-
gang tema undervisning. Hver tors-
dag er der undervisning i PC brug 
og natur & miljø forståelse. Klassen 
er delt op i to grupper der arbejder 
separat med hver deres emne. Der 
arbejdes i 30 min moduler, dvs først   
arbejder den ene gruppe med PC 
kørekort, og efterfølgende skifter 
denne gruppe lokale og modta-
ger her undervisning omhandlende 
miljø. På denne måde når begge 
grupper PC samt miljø på samme 
skoledag.
PC undervisning: Da samtlige dren-
ge i klassen er meget interesseret 
i at benytte PC samt de forskellige 
forums der er tilgængelige, mener vi 
det er vigtigt at give dem en forstå-
else for, hvordan disse benyttes kor-
rekt. Her tænker vi bla på udlevering 
af personlige oplysninger , chat osv.

Natur & Miljø: Dette emne arbejder 
vi med for at give en forståelse for, 
hvordan vi alle er med til at påvirke 
miljøet og vores fremtid. Der findes 
materiale hertil i bogform samt kort-
film.

Venlig hilsen Team 4

undervisning

Miljø og PC
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Ridning for Kollegievejens Skole foregår på  
Sportsrideklubben Annebergvej og med 
Jytte fra team 2 som ridelærer. Alle vore 
elever er meget glade for at gå til ridning, 
som I kan se på billederne.

Rigtig mange af eleverne sidder rigtig flot i 
sadlen og er glade for de store dyr!

Årets konfirmander

Bagerste række fra venstre: Kasper Brun Pedersen, Søren Clemmen Madsen,
Kenneth Tavs Andersen, Morten Lind Christensen, Mick Svoger og en konfirmand som 
ikke er fra vores skole.
Midterste række fra venstre: Sebastian Prietzel Nielsen, Thomas Lind Sams, Jonas Niel-
sen, Ole Kæhlershøj Møller, Daniel Drøscher og Christopher Dam Jensen.
Forreste række fra venstre: Peter Lynge Christensen, Simone Christensen, Izabella
Dornonville De La Cour, Karoline Sofie Nissen og Frederik Sloth Wagner

Det hele startede faktisk lige efter nytår, 
hvor jeg begyndte at gå til præst hos 
Benny. Det var rart at lære noget om 
Jesus, og sjovt da vi skulle lære at gå ind 
i kirken. Den sidste gang fik vi rundstykker 
og sodavand, det var dejligt.
Vi lærte om dagens ord samt en del 
salmer og trosbekendelsen som vi skulle 
sige i kirken.

Selve konfirmationen foregik d. 24.april 
hvor vi startede med at samles inde i 
kirken. Der var utrolig mange folk den 
dag, jeg var lidt nervøs, men jeg klarede 
det super flot. Så skulle vi i gang med 
alt det vi havde øvet, og det gik rigtig 
godt. Da gudstjenesten var slut, skulle vi 
have taget billeder af os alle sammen. 

Her er så årets glade 
konfirmander fra 
Kollegievejens Skole.

Det var en rigtig flot 
konfirmation Benny 
Vindelev holdt for 
vore konfirmander. 
Alle var glade og det 
blev en uforglemme-
lig dag.

Herfra skal der lyde 
en stor tak til Benny!

Sørens konfirmation
Bagefter kørte vi hjem til Svenstrup, hvor 
der var gæster og fest. Det var en rigtig 
god dag. Min blå mandag blev afholdt 
en onsdag, fordi at jeg ønskede at se 
AaB spille. Så jeg mødtes med Mads 
nede i byen hvor jeg købte en AaB trøje 
og vi var ude at spise. Bagefter gik vi 
mod stadion, hvor AaB tog imod OB. På 
vej derud mødtes vi med Kenneth og 
hans lærer. Kampen var god, fordi AaB 
vandt 1-0, det var bare hygge.
Jeg har bare haft nogle dejlige dage, 
med gode gaver og fede oplevelser.

Skole-ridning

Nikolaj på ”Nott”

Tak for en go´

ridetime!

Sandie giver

”Gabriella” et knus

Sebastian på ”Fancy”

Simone på ”Nott” Jonas på ”Lundte”

Sebastian får hjælp
af Jytte og Vita

Simone får hjælp af Lise

Kim som ”trækker”


